
Cílem mé práce je vyjádřit se k otázce možnosti setkání estetiky a
vědy. V éře kognitivní vědy, jejímž zaklínadlem je interdisciplinarita,
se otázka tohoto typu již neklade. Tiše se předpokládá kladná
odpověď - která je ostatně, zdá se, dokázaná řadou existujících spisů,
konferencí a výzkumných pracovišť, jež se deklarativně zabývají
estetickými otázkami vědeckými prostředky. Nebudu zapírat, že také
mou intencí bylo zodpovědět otázku kladně; tím, že jsem si ji však
explicitně položila, že jsem začala přemýšlet o možnostech setkání
vědy a estetiky, jsem si vytvořila prostor pro kritičtější náhled na samy
skutečnosti tohoto střetu, tedy na texty, které vznikly pod hlavičkou
vědecké estetiky.


